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Abstract (en)
The system to generate micro drops, especially for an ink-jet printer, has a housing (1) with a chamber (5) containing a number of piezo electric
bending transducers. The chamber (5) has dividing walls (26) between them at least near the second end (16), opposite the first end fixed to the
housing (1). The dividing walls (26) are processed to give electroplated deposits of metal, or through anisotropic etching of monocrystalline silicon,
or through photographic structuring of photo varnishes or films. The upper transducer surface has a cladding, which is not electrically conductive,
such as of organically modified ceramics, an epoxy resin, an acrylate polymer or of polyurethane.

Abstract (de)
In einem Gehäuse (1) sind mit ihrem einen Ende eine Vielzahl nebeneinander angeordneter, piezoelektrischer Biegewandler (19) befestigt. Das
zweite Ende (16) der Wandler (19) befindet sich über je einer Düse (7), welche von einer Kammer (5) nach aussen führt. Zwischen den einzelnen
Wandlern (19) sind Trennwände (26) eingesetzt. Dadurch wird das Uebersprechen durch viskose Kopplung zwischen den Wandlern oder durch
Druckschwingungen vermieden und der Wirkungsgrad verbessert, sodass ein besseres Schriftbild erreicht wird. Die Wandler haben eine elektrisch
isolierende Beschichtung, sodass sich der Tropfenerzeuger auch für elektrisch leitende Tinten eignet. <IMAGE>
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